
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 22. september 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 553
Vil ministeren forklare, hvorfor der ikke skal ske en fortsat monitorering af dø-
deligheden i sobesætninger, så det sikres, at besætninger efter at have opnået
GLP-status holder sig under grænseværdien?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristen Touborg (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. oktober 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristen.Touborg@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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